
Sandnes 14.09.2023
Vår ref: TI
Saksbehandler: Tor A. Isene Arkivkode: SU-perm

SU- og SMU-medlemmer Smeaheia skole: 
Siri Øyen Brekke, FAU
Julie Teresa Rege Olsen, FAU
Inger Helen Aanestad, politisk representant Forfall
Snorre Huslende, andre ansatte 
Kristin Almås, ansattes representant 
Geir Erik Øvrebø, ansattes representant 
Elevråd v. leder Erle, 6B og nestleder Naomi, 7B 
Ekstra elevrepresentant til SMU fra elevrådet er Stian i 7A
Ekstra foreldrerepresentant til SMU fra FAU er Ingunn Reed Anda

REFERAT SAMARBEIDSUTVALG (SU) , SMEAHEIA SKOLE
Onsdag 13. september kl 15.15 på møterom 206 ved administrasjonen

Godkjenning av referat 
Godkjenning av innkalling 
Saker til eventuelt

Informasjon
● Presentasjon av medlemmene 
● Kapittel 9A. Rektor orienterer om skolens arbeid med kapittel 9A fra skolestart. «Plan for et

trygt og godt skolemiljø på Smeaheia skole» følges opp. Alle ansatte i Sandnesskolen har hatt
kurs om traumebevisst omsorg som skal hjelpe oss å forstå elever som strever og kunne legge
til rette for læring for alle.

● Miljøfyrtårnet. Årlig klima- og miljørapport blir fylt ut og levert den: 22.09.2023.
● Møtedatoer 2023-2024.
Vedtak 13.09.23: SU på Smeaheia skole har følgende møtedatoer skoleåret 2023-2024

Møtene starter 15.15 og er på onsdager.

06.09.23 (m. bl.a. konstituering SU) - utsatt en uke til 13.09.2023

01.11.23 (m. bl.a. rådmannens forslag til økonomiplan)

06.12.23 (m. bl.a. skolerute)

06.03.24 (m. bl.a. rektors forslag til budsjett og resultatvurdering)

12.06.24 SMU (m. bl.a. Plan for et trygt og godt skolemiljø og Ordensregler)

Saksnr.: Vedlegg:
Sak 01-
23-24

Konstituering av Skolemiljøutvalget og Samarbeidsutvalg 

Samarbeidsutvalget er også skolemiljøutvalg i samsvar med Opplæringsloven § 11-1a. 

Følgende ble valgt til leder, nestleder og sekretær:

Leder: Siri Øyen Brekke, FAU
Nestleder: Julie Teresa Rege Olsen, FAU
Sekretær: Rektor



Sak 02-
23-24

§ 11-1a Skolemiljøutvalg

Skolemiljøutvalget skal medvirke til at skolen får et godt skolemiljø. 
I skolemiljøutvalget skal elevene, foreldre, tilsatte, skoleledelsen og kommunen være
med.

Skolemiljøutvalget skal etter § 11-1a være ”sett saman slik at representantene for
elevane og foreldra til saman er i fleirtal. Samarbeidsutvalet kan sjølv vere
skolemiljøutval.”

SU/SMU på Smeaheia tar dette til etterretning og oppnevner derfor tilleggs-
representanter for foreldrene og elevene, så de samlet får flertall hver gang vi har
SMU-møte. 

Ekstra elevrepresentant til SMU fra elevrådet er Sondre i 6A eller Stian i 7A

Ekstra foreldrerepresentant til SMU fra FAU er Julie Teresa Rege Olsen, FAU

Sak 03-
23-24

Smeaheia skoles utviklingsplan

Utviklingsplanen er en del av Håndboka og er vår pedagogiske plattform og er skrevet

for de ansatte i skole og SFO. Innhold er bl.a. våre visjoner og verdier, utviklingsmål,

tilpasset opplæring, PLF og kapittel 9A. Innholdet er kjent blant de ansatte og har vært

oppe i medbestemmelse i løpet av forrige skoleår.

Planen er godkjent på medbestemmelse og orientert om i FAU.

Vedtak: Smeaheia SU godkjenner utviklingsplanen for Smeaheia skole skoleåret
2023-2024.

Sak 04-
23-24

Smeaheia skoles trafikksikkerhetsplan

Trafikksikkerhetsplanen gjennomgås ved oppstart av hvert skoleår i Smeaheia skoles
samarbeidsutvalg/ skolemiljøutvalg for godkjenning.

Vedtak: Smeaheia SU godkjenner trafikksikkerhetsplanen for Smeaheia skole skoleåret
2023-2024.

Samarbeidsutvalget har følgende kommentarer ang. trafikk som de ønsker å få svar på.
- Hvorfor sykler noen elever før 5. trinn? Hvis foreldre ber om å sykle før 5. trinn,

kan ikke rektor si nei. Rektor forklarte at det ikke fantes klare regler for sykling vi
kunne bruke, men bare anbefalinger. Skolen anbefaler å bruke sykkel fra 5. trinn
og bruke hjelm, men vi kan ikke si at elevene skal. Se Trygg Trafikk

- Elevrådsrepresentantene opplyste om at både 6. og 7. trinn ikke har fått
sykkelkurs på 5. trinn. Rektor har sjekket opp med lærerne, og det er riktig. På
grunn av fravær og uhell har ingen av klassene vært med. Rektor beklager dette.

https://www.tryggtrafikk.no/sykle/


- Rektor opplyste at Gunn-Rita Dahle Flesjå ønsker å komme på besøk for å
fortelle om trafikkopplæring på sykkel og for å lage Flinki sykkelløyper rundt
skolen.

- Naomi spurte om elevene våre kan ta sykkellapp for både sparkesykkel på 3.
trinn og for sykkel på 5. trinn? Vi spør Gunn Rita når hun kommer

- Det er dyrt med sparkesykkel og sykkel. Det finnes dessverre ingen låneordning
for sykkel og sparkesykkel i kommunen.

- Samarbeidsutvalget ønsker å få inn sykkelreparatører til skolen som kan fikse
syklene gratis.


